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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr VI/2024 
z VI Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 12 września 2024 roku 
 

VI Sesja w dniu 12 września 2024 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni 

Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 12 września 2024 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:09 tego samego 

dnia. Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki 

3. Marcin Czerniej – nieobecny  

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik 

6. Adrian Juraszek – nieobecny  

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny – nieobecny  

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek – nieobecny    

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna – nieobecna     

5. Tomala Monika 

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 
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oraz  

Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pani Roksana Pytlik – Zastępca Burmistrza Miasta  

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta 

Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta  

Pan Emilia Bluszcz-Witek – Radca Prawny 

Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kopeć – Dyrektor Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Dawid Machecki – Dziennikarz Nowin Raciborskich 

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji, Sportu i Promocji  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył VI sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 12 radnych, co czyni obrady 

prawomocnymi. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr IV/2024. 

4. Przyjęcie protokołu nr V/2024. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu, 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

6.3 zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

6.4  przystąpienia Gminy Kuźnia Raciborska do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów, 

6.5  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego,  

6.6  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego,  

6.7  uzupełnienia składu Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska, 

6.8  uzupełnienia składu Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie obrad. 
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Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag, ani wniosków o uzupełnienie bądź zmianę 

porządku obrad. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

 

3. Przyjęcie protokołu nr IV/2024. 
Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zgłosiła uwagę do protokołu (dot. pkt 6. Wnioski). 

Wskazała, że w protokole pojawiła się następująca treść:  

„Wniosek Radnej Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk: Podanie aktualnego składu Rady Nadzorczej GPWiK. 

Wiceburmistrz Roksana Pytlik poinformowała o składzie Rady Nadzorczej.” 

Radna przekazała, że to nie Pani Wiceburmistrz udzieliła odpowiedzi, tylko pracownik Pani Dominika 

Turkiewicz.  

Innych uwag do protokołu nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o dołączenie uwagi do protokołu nr IV/2024, a następnie poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu nr IV/2024 wraz z uwagą Radnej Pani Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr IV/2024 z uwagą.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mateusz Kot 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 
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4. Przyjęcie protokołu nr V/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr V/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  
Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące przedstawił 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz. Burmistrz Miasta zgodnie ze złożonym wnioskiem zreferował 

międzysesyjną działalność referatów Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej, jak również udzielił 

odpowiedzi na pytania/wnioski złożone podczas sierpniowej Sesji oraz Komisjach stałych Rady 

Miejskiej. 

Burmistrz Miasta w pierwszej kolejności dokonał uzupełnienia informacji z sierpniowej sesji. Przekazał 

zebranym, że przeprowadzono audyt z zakresu systemu ochrony danych osobowych. W związku  

z przeprowadzonym audytem zaktualizowano politykę bezpieczeństwa, rozpoczęto procedurę 

przeglądu rejestru czynności przetwarzania danych osobowych oraz przeprowadzono szkolenie dla 

pracowników. 

Następnie Burmistrz w nawiązaniu do otrzymanej informacji przekazał, że nie aplikowano  

w programie „Razem Bezpieczniej”. Placówki oświatowe były informowane o możliwościach 

aplikowania. Ze względu na udział w innych programach, jak również realizację podstawowych zadań 

nie podjęto decyzji o aplikowaniu. Burmistrz Miasta poinformował, że z otrzymanych informacji 

przekazanych przez Dyrektorów szkół wynika, że do placówek również wpływają bezpośrednio tego 

typu informacje i Dyrektorzy w porozumieniu z nauczycielami podejmują decyzje o udziale  

w poszczególnych działaniach. 

Burmistrz poinformował, że do materiałów z Sesji zostało dołączone wyjaśnienie stawki 8,00 zł na 

jednego mieszkańca gminy, w związku z pokryciem kosztów wykonania klimatyzacji w obiekcie 

Poradni Specjalistycznych Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

W dalszej części Burmistrz Miasta przekazał, że jest po rozmowie z Panią Dyrektor Szkoły  

w Budziskach w zakresie problemu zalewania piwnicy i uzyskano informację, że zaplanowano prace 

do przeprowadzenia, które w przyszłości mają zapobiec powstawaniu problemu związanego  

z deszczami i zbieraniem wody. Prace będą wykonane przez pracowników szkoły. 

Burmistrz Miasta przekazał, że treść interpelacji złożonej przez Posła Pana Marka Krząkałę oraz treść 

odpowiedzi jest ogólnodostępna i można ją znaleźć na stronach sejmowych (interpelacja nr 3599). 
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W zakresie pozostałych pytań zadanych w trakcie Komisji w dniu 09.09.2024 r.– odpowiedzi zostaną 

udzielone w terminie późniejszym, w tym również w zakresie działalności spółki SIM. 

Następnie Burmistrz Miasta przeszedł do omówienia bieżącej działalności międzysesyjnej. 

W związku z zaistniałą i prognozowaną sytuacją pogodową Burmistrz Miasta poinformował  

o spotkaniu sztabu kryzysowego w porozumieniu ze Starostą Powiatowym oraz Powiatowym 

Komendantem Państwowej Straży Pożarnej. Burmistrz przekazał zebranym wnioski po odbytym 

posiedzeniu sztabu w związku z prognozowanymi bardzo obfitymi opadami i wysokimi stanami wód.  

Wypowiedź Burmistrza Miasta dostępna jest na nagraniu obrad VI Sesji Rady Miejskiej udostępnionym 

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
 

Po przedstawionych informacjach Radni skierowali pytania do Burmistrza Miasta. 

Radna Pani Maria Wyszomierska zwróciła się do Burmistrza Miasta z pytaniem, czy odbyte spotkania 

z Wójtem Gminy Bierawa i Prezydentem Miasta Rybnika miały na celu wypracowanie wspólnego 

stanowiska w sprawie zbiornika Kotlarnia, jeśli tak to Radna prosi o przekazanie takich informacji, bo 

z ostatnich informacji wynika, że Wody Polskie odstąpiły od tej inicjatywy. W związku z tym Radna 

prosi o stanowisko w tej sprawie, czy coś się robi w tym kierunku. 

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na zadane pytanie i przekazał, że spotkanie z Prezydentem 

Miasta Rybnika związane było z podpisaniem listu intencyjnego w sprawie wspólnych inwestycji 

związanych z kolejką wąskotorową, natomiast pierwsze spotkanie robocze z Wójtem Gminy Bierawa 

związane było ze sprawami, o których Radna wspomniała i miało na celu przygotowanie wstępnego 

harmonogramu wspólnego działania i taka wola wspólnego działania została wyrażona. 

Burmistrz Miasta przekazał, że w dniu 13.09.2024 r. odbędzie się spotkanie Dyrekcji Wód Polskich  

z przedstawicielami samorządu Rybnika, Bierawy i Kuźni Raciborskiej, natomiast kolejne spotkanie  

w szerszym gronie odbędzie się 16.09.2024 r. z udziałem parlamentarzystów ziemi raciborskiej  

i rybnickiej wraz ze specjalistami. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski odniósł się 

również do tematu i poruszył kwestię melioracji w Gminie Kuźnia Raciborska. 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk także poprosiła o zintensyfikowanie rozmów w sprawie 

zbiornika Kotlarnia. Następnie zwróciła się z pytaniem, dlaczego Gmina Kuźnia Raciborska nie 

współpracuje tak z Gminą Bolatice, jak z Miastem Odry, czy Gmina chce to zmienić i jakie jest 

stanowisko Burmistrza Miasta w tej sprawie. 

Burmistrz Miasta odniósł się do pytania, przekazał, że jest to słuszna uwaga. Współpraca z Gminą 

Odry jest. Natomiast jeśli chodzi o Bolatice, to na różne spotkania Senator jest zapraszany i jeśli będzie 

taka potrzeba, to ta działalność będzie zintensyfikowana. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Grzesik złożył wniosek o pisemną 

odpowiedź, jaki poniosła Gmina koszt w związku z organizacją Mistrzostw Polski w Kolarstwie 

Gravelowym. 

Radny Pan Kacper Cichocki w imieniu młodzieży podziękował Burmistrzowi Miasta oraz Miejskiemu 

Ośrodkowi Kultury, Sportu i Rekreacji za promocję Gminy. 

Radny Pan Mateusz Procek przekazał podziękowania wszystkim mieszkańcom Jankowic na czele   

z Sołtysem Jankowic Panem Norbertem Gacka za wielkie zaangażowanie podczas uczestnictwa  

w dożynkach gminnych, gdyż pracy było bardzo dużo. Jednocześnie Radny przekazał uwagę swoją  
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i mieszkańców dotyczącą braku obecności Burmistrza Miasta, czy Zastępcy Burmistrza Miasta na 

kilka dni przed przygotowaniem dożynek w celu doglądnięcia prac. 

Burmistrz Miasta przekazał, że ogrom prac było przygotowanych w Urzędzie. Natomiast, gdy 

miasteczko powstawało, to byli obecni pracownicy wraz z Zastępcą Burmistrza Miasta.  

Burmistrz uwagę Radnego przyjął i przekazał, że ze sceny w dniu uroczystości składał podziękowania 

dla całego społeczeństwa Jankowic. Burmistrz omówił również pracę wykonaną po stronie Urzędu. 

Dożynki wymagały wielu pracy Urzędników, Sołtysa, Radnego i społeczności Jankowic. 

Szczegółowe wypowiedzi Radnych w poruszanych wyżej kwestiach oraz Burmistrza Miasta dostępne 

są na nagraniu obrad VI Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni 

Raciborskiej. 

Innych pytań, ani uwag do omawianych tematów nie zgłoszono. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

6.1 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Radna Pani Maria Wyszomierska przekazała zebranym, że Ośrodki Zdrowia w Gminie nie są 

wyposażone w klimatyzację, a pacjenci też powinni mieć prawo czekania do lekarza w komfortowych 

warunkach. Radna poinformowała również, że mieszkańcy ul. Topolowej od pięciu lat czekają na 

wymianę nawierzchni chodnika przy drodze powiatowej. Przekazała, że zagłosuje nad przyjęciem 

uchwały, ale powiat powinien inwestycje na terenie gminy równie szybko realizować, jak my szybko 

realizujemy uchwałę o dotacji do klimatyzacji w przychodni. Pełna wypowiedź Radnej dostępna jest 

na nagraniu obrad VI Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni 

Raciborskiej. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo ze Starostwa Powiatowego zawierające 

informację dotyczącą wyliczenia kwoty 8,00 zł na jednego mieszkańca gminy, w związku z pokryciem 

kosztów wykonania klimatyzacji w obiekcie Poradni Specjalistycznych Szpitala Rejonowego  

im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Innych uwag, ani pytań nie wniesiono. 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 
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NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 
 

Uchwała nr VI/31/2024 

 
 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

Uchwała nr VI/32/2024 

 

6.3 zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

Uchwała nr VI/33/2024 



Strona 8 z 14 
 

 

6.4 przystąpienia Gminy Kuźnia Raciborska do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów, 
Projekt uchwały omówiła Pani Roksana Pytlik – Zastępca Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska. 

Radna Pani Maria Wyszomierska poprosiła o informację, czy wszystkie gminy z powiatu raciborskiego 

są członkami Śląskiego Związku Gmin i Powiatów. 

Zastępca Burmistrza Miasta przekazała, że nie wszystkie gminy z powiatu raciborskiego są członkami 

Śląskiego Związku Gmin i Powiatów. 

Radna zapytała, czy przystąpienie Gminy do Związku będzie z korzyścią dla Gminy, czy to się zwróci, 

np. w bezpłatnych szkoleniach. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Roksana Pytlik przekazała, że w ramach Związku są również 

organizowane szkolenia. Wypowiedź Pani Burmistrz uzupełniła Radna Pani Sylwia Brzezicka-

Tesarczyk przedstawiając korzyści płynące z przystąpienia do Związku z perspektywy Urzędu Miasta 

Rybnika. 

Pełna wypowiedź Radnej Pani Marii Wyszomierskiej, Radnej Pani Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk oraz 

Zastępcy Burmistrza Miasta Pani Roksany Pytlik dostępna jest na nagraniu obrad VI Sesji Rady 

Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia Gminy Kuźnia Raciborska do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

Uchwała nr VI/34/2024 

 

6.5 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 
Projekt uchwały omówił Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego  

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
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Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

Uchwała nr VI/35/2024 

 
6.6 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 
Projekt uchwały omówił Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego  

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

Uchwała nr VI/36/2024 

 

6.7  uzupełnienia składu Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy  
i Ochrony Środowiska, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przekazał zebranym, że Radny Pan 

Sławomir Sielski złożył wniosek, w którym  wyraził wolę pracy w Komisji Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska. W związku z tym Przewodniczący poddał pod 
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głosowanie projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
uzupełnienia składu Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

Uchwała nr VI/37/2024 

 
6.8  uzupełnienia składu Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przekazał zebranym że Radny Pan Kacper 

Cichocki złożył wniosek, w którym  wyraził wolę pracy w Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. W związku z tym Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uzupełnienia składu Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
uzupełnienia składu Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Gerard Depta, Michał Grzesik, Mateusz Kot, 

Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kacper Cichocki 

NIEOBECNI (3) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny 

Uchwała nr VI/38/2024 
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9.  Wnioski. 
 

Na VI Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszone zostały następujące informacje, pytania 

oraz wnioski: 
 

 Radny Pan Wojciech Krzyżanowski przekazał, że złoży dwa zapytania do działalności 

międzysesyjnej Burmistrza Miasta, na które prosi o pisemną odpowiedź. 

 

 Radna Pani Maria Wyszomierska złożyła na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej interpelację  

w sprawie zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulicy Topolowej i Brzozowej w Kuźni 

Raciborskiej. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski poinformował, że interpelacja będzie 

przekazana niezwłocznie zgodnie z zachowaniem terminów. 

 

 Radna Pani Urszula Choroba przekazała, że na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów w dniu 

09.09.2024 r. Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zapytała Burmistrza Miasta o stanowisko  

w sprawie umowy poręczenia Urzędu Gminy z Gminnym Przedsiębiorstwem Wodociągów  

i Kanalizacji. Poinformowała, że to poręczenie w znacznym stopniu blokuje możliwości 

inwestycyjne gminy i ogranicza budżet na przyszły rok i również na nadchodzące lata. W związku 

z powyższym wniosku o udzielenie informacji, czy jest już stanowisko w tej sprawie, ponieważ na 

Komisji Burmistrz powiedział, że udzieli odpowiedzi na Sesji. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz odniósł się do pytania Radnej informując, że niestety na 

obecnej Sesji nie udzieli tej informacji z przyczyn niezależnych od niego, natomiast w jak 

najkrótszym terminie po Sesji ta informacja zostanie na piśmie przekazana. 

 

 Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk przekazała, że na posiedzeniu Komisji Budżetu  

i Finansów w dniu 09.09.2024 r. była mowa o możliwości aplikowania przez mieszkańców dotacji 

na przydomowe oczyszczalnie ścieków oraz, że osoby, które chcą skorzystać z zewnętrznej dotacji 

(bo takiej nie ma w ramach Gminy Kuźnia Raciborska) muszą uzyskać podpis Pana Burmistrza 

pod pismem o treści, że do 5 lat zostanie wykonana kanalizacja w danym miejscu, bądź nie.  

Radna zapytała, czy w tej kwestii również odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przekazał, że odpowiedź również będzie udzielona na 

piśmie, tym bardziej, że jest przed spotkaniem z mieszkańcami i również z powodu przyczyn 

niezależnych od niego prosi o jeszcze trochę czasu, a w niezwłocznym terminie ta informacja 

zostanie przekazana Komisji. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przekazał, że na Komisji w dniu 

09.09.2024 r. zabrakło odpowiedzi odnośnie projektowania, czy wykonywania dwóch koncepcji 

kanalizacji w Rudach. W związku z tym składa wniosek o udzielenie informacji Radnym, 

mieszkańcom ile trwa już ta procedura i ile ona kosztowała. Jedna, druga koncepcja kiedy się 

rozpoczęła, na jakim jest etapie i ile już wydano na to środków z budżetu gminy lub budżetu spółki, 

żeby wiedzieć w jakim przedziale się mieścimy. 
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 Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk prosi Burmistrza Miasta oraz odpowiedni referat  

o udzielenie informacji na jakim etapie jest planowana inwestycja lokalizacji punktów 

oświetleniowych na ulicy Kasztanowej, Osiedle Lipowe w Rudach oraz czy planowane jest również 

do włączenia z umowy z Tauronem, czy raczej tu będzie mowa o odrębnych punktach świetlnych 

na terenie Osiedla Lipowego w Rudach. 

 

 Radny Pan Michał Grzesik wnioskuje, aby na stronie fb Urzędu Miejskiego pojawiła się informacja 

dla mieszkańców o tym, że mogą do 25 września składać wnioski do budżetu na przyszły rok. 

 
 Radny Pan Gerard Depta prosi o skierowanie wniosku do Powiatowego Zarządu Dróg w Raciborzu 

w związku z koniecznością naprawy nawierzchni drogi na przepuście przed Budziskami od strony 

Turza na wysokości kopalni kruszywa Górażdże. Droga jest uszkodzona dość długo i wymaga 

naprawy. 

 
 Radna Pani Maria Wyszomierska w związku z zainteresowaniem mieszkańców zakupem działek 

budowlanych zlokalizowanych przy nowo powstałej ul. Gliwickich Saperów – wnioskuje o publikację 

regulaminu dot. kryteriów stosowanych dla budynków (jaki dach, kolorystyka, itd.). 

Pani Wyszomierska przekazała, że była podana informacja o możliwości przyjścia do Urzędu  

i zapoznania się z regulaminem, natomiast jest to fatyga dla potencjalnych nabywców, w związku 

z tym wnioskuje o publikację regulaminu. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Roksana Pytlik przekazała, że regulamin zostanie udostępniony 

i zamieszczony na stronie internetowej Urzędu w porozumieniu z Referatem Gospodarki 

Nieruchomościami, który za to odpowiada. 

Szczegółowa wypowiedź Pani Marii Wyszomierskiej oraz Zastępcy Burmistrza Miasta dostępna 

jest na nagraniu obrad VI Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego  

w Kuźni Raciborskiej. 

 

 Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk składa wniosek w temacie spotkania dot. budowy 

chodnika na ul. Kolonia Renerowska w Rudach. Radna przekazała, że bardzo dużo emocji, pytań 

i wątpliwości wzbudzała kwestia lokalizacji przystanków i zatok autobusowych. Dowiedziała się, że 

miały być prowadzone rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich i w związku z tym chciałaby 

uzyskać informację, jaka jest odpowiedź i jakie jest stanowisko, ewentualnie jak zmieniła się 

lokalizacja tych zatok autobusowych i przystanków.  

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Roksana Pytlik poinformowała, że spotkanie się odbyło, mają 

informacje, a odpowiedź w tym temacie zostanie udzielona na piśmie. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski nawiązując do wniosku Radnej Pani 

Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk skierował pytanie do Burmistrza Miasta, czy w Rudzie Kozielskiej 

wystąpiły podobne problemy, obawy mieszkańców jeśli chodzi o lokalizację przystanków – jeśli tak, 

to prosi, aby je rozwiązać. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przekazał, że nie przypomina sobie, żeby takie obawy były, 

natomiast zostanie to sprawdzone i odniesie się do tematu. 
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Na prośbę Radnego Kacpra Cichockiego Przewodniczący ogłosił pięciominutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono składanie wniosków. 

 

 Radna Pani Urszula Choroba poinformowała, że złożyła dwie interpelacje i z tego co się 

dowiedziała, zostały one zakwalifikowane jako wnioski. W związku z tym wnioskuje, aby wszyscy 

Radni, którzy składają interpelacje, a ich interpelacje traktowane są jako wnioski – dostawali 

informację zwrotną o zmianie kwalifikacji interpelacji, ponieważ oficjalnie takowej informacji nie 

otrzymała. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Roksana Pytlik poinformowała Radną, że takie odpowiedzi są  

w przygotowaniu i w związku z ilością pism, które w ostatnim czasie wpłynęły nie otrzymali Radni 

ich od razu. Przekazała, że złożone interpelacje wysłane zostały mecenasowi, który je zaopiniował 

i w najbliższych dniach będzie podpisywać elektronicznie odpowiedzi, że złożone pisma nie są  

interpelacjami. Takie pisma zostaną wysłane, w związku z tym Radni są informowani o tym, że 

złożone pismo nie jest interpelacją. 

 

 Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – składa wniosek w temacie pierwszej interpelacji, którą 

złożyła, dotyczącej pozyskiwania tzw. białych certyfikatów, czyli wpływu do budżetu gminy 

związanego z inwestycjami, termomodernizacjami, które na terenie Gminy w ostatnich latach 

zostały zrealizowane. Radna chciałaby uzyskać odpowiedź, czy na podstawie którejkolwiek z tych 

inwestycji, które zostały wymienione w odpowiedzi na interpelację – wpłynęły do Gminy jakieś 

środki. Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk wspomniała, że Radna Maria Wyszomierska mówiła  

o jakości usług zdrowotnych naszych mieszkańców, w związku z tym pieniądze można przekazać 

na tego typu kwestie. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Roksana Pytlik poinformowała Radną, że odpowiedź zostanie 

udzielona pisemnie, gdyż część tematu procedowana jest przez ZGKiM (ze względu na budynki). 

 

 Radna Pani Urszula Choroba złożyła wniosek o zorganizowanie spotkania informacyjnego dla 

mieszkańców Gminy Kuźnia Raciborska w sprawie budownictwa mieszkaniowego w ramach 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej celem doinformowania mieszkańców gminy o kryteriach 

naboru. 

 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system eSesja.  

Następnie przekazał, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na październik bieżącego roku, 

natomiast dokładny termin zostanie ustalony. 
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9. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Danuta Ulman 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


